
7Dijous, 10 De Desembre Del 2015

Eleccions COMUNALS 13 de desembre del 2015

DAVID BARÓ RIBA RAUL FERRÉ BONET
 

 

#laMassana

Seguim endavant!

www.ciutadanscompromesos.com

AQUESTA NIT REUNIÓ DE POBLE 
AL TEATRE DE LES FONTETES A LES 22 H. 
US HI ESPEREM!

“Andorra la Vella es mereix 
una sala de vetlles digna i 
que estigui al nivell dels seus 
habitants.” Així ho va ma-
nifestar ahir el candidat a 
cònsol major de Sentit Comú 
(SDP+I) per Andorra la Vella, 
Delfí Roca,  acompanyat pel 
número 4 de la llista, Carles 
Perea, a les portes de l’equipa-
ment. Roca va recordar que la 
sala de vetlles que es va posar 
en marxa en aquest indret de 
manera provisional no com-
pleix els requisits que ha de 
tenir un espai amb aquesta 
finalitat. “És un moment molt 
dolorós per a les famílies que 
han perdut un ésser estimat i 
el Comú hauria de posar a la 
seva disposició un espai digne 
perquè puguin rebre amics i 
propers amb la deguda intimi-
tat”, va manifestar Roca. 

El número 1 de la llista de 
Sentit Comú considera que 
la corporació ha de donar 
serveis com aquest als ciuta-
dans.  “El problema dels po-
lítics actuals és que les provi-
sionalitats es converteixen en 
permanents”, va opinar. Una 
possibilitat que va apuntar 
Roca és que la sala de vetlles 
es posés al soterrani de l’edifi-
ci administratiu de la plaça Lí-
dia Armengol si la Casa Pairal 
s’acabés traslladant a la pri-

mera planta d’aquest edifici o 
a la plaça del Poble, com  re-
clama també aquesta mateixa 
opció política. 

Reunió amb comeRciants
D’altra banda, els candidats 
d’aquesta llista es van reu-
nir ahir amb l’Associació de 
Comerciants de Riberaygua 
i Travesseres, als quals van 
expressar la voluntat de pi-
lotar des del Comú els plans 
estratègics per dinamitzar el 
comerç que es portin a terme. 
“Volem que els comerciants es 
dediquin a tirar endavant els 
seus negocis, i nosaltres ens 
comprometem que els plans 
es duguin a terme”, va ma-
nifestar Roca. Sentit Comú 
vol que cada zona comercial 
conservi  la seva personalitat, 
però també que hi hagi una 
harmonia a tota la parròquia. 
“Hem d’anar cap a l’excel-
lència i els turistes han de sa-
ber quin tipus de negoci hi ha 
en cada lloc”, va dir.

A més, aquesta plataforma 
proposa també fer una cam-
panya d’educació cívica per-
què les zones comercials de 
la parròquia es mantinguin 
netes. “És una aberració que 
els mateixos equips de vendes 
d’algunes botigues surtin a fu-
mar fora i llencin les burilles a 
terra; per això s’ha d’educar 
les persones”, va afegir Roca. 

Sentit Comú aposta per 
una sala de vetlles “digna” 
per a la parròquia

Delfí Roca i Carles Perea a les portes de la sala de vetlles ahir al matí.
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El candidat a cònsol major  
d’LdA+I per Escaldes-Engor-
dany, Marc Magallón, va ma-
nifestar ahir que Vivand és un 
èxit, com s’ha demostrat els 
últims dies festius. Tot i així, va 
indicar que encara hi ha proble-

mes comercials i hotelers i de 
mobilitat. Magallón assegura 
que “a la part alta de l’avingu-
da Carlemany hi ha comerços 
tancats perquè els lloguers són 
molt alts” i va afegir que s’ha 
de treballar des del Comú “per 
donar facilitats i que obrin nous 
comerços a la zona”. També va 

opinar que “cal treballar per am-
pliar la zona Vivand i mirar que 
les zones perifèriques en surtin 
beneficiades”, i va puntualitzar 
que “s’ha de complementar l’eix 
comercial potenciant carrers 
com ara el carrer del Consell de 
la Terra, i apostar també per un 
comerç de proximitat allí”.

LdA+I vol que la zona perifèrica 
de Vivand no quedi abandonada
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La candidatura de Demòcrates 
per Andorra+Independents per 
Andorra la Vella va defensar 
ahir la construcció de l’estació 
nacional d’autobusos a la zona 
del Prat del Rull d’Andorra la 
Vella, tal com té previst el Go-
vern. La número 1 de la llista, 
Conxita Marsol,  considera que 
els terrenys on es vol fer aques-
ta infraestructura, anunciada 
des de fa temps, reuneixen to-
tes les condicions necessàries 
per fer una estació “moderna”. 
Un dels aspectes positius, se-
gons Marsol, és que serà una 
estació cèntrica i “estarà molt 
ben situada” perquè des d’allí es 
podrà conduir els usuaris cap a 
l’avinguda Meritxell, el centre 
històric i Príncep Benlloch. 

La intenció d’aquesta can-
didatura, en cas de guanyar les 
eleccions, és que des de l’estació 
surti també una línia d’autobu-
sos comunal que vagi cap als 
principals nuclis comercials de 
la parròquia. Segons va explicar 
Marsol in situ, acompanyada 
d’altres membres de la candi-
datura, l’estació podria ser una 
realitat d’aquí vuit o nou mesos 
i també es preveu poder arribar 
a un acord amb un aparcament 

proper per als autobusos que 
hagin d’estar més temps sense 
circular. 

D’altra banda, Marsol va 
contestar ahir les declaracions 
dels membres del Partit Soci-
aldemòcrata (PS) en la reunió 
de poble de dimarts a la nit, 

quan van afirmar que, en cas 
de guanyar la candidata demò-
crata, no tindrà prou força per 
impedir que l’heliport nacional 
s’acabi fent en un terreny de la 
Comella.  La candidata a cònsol 
major va recordar que el cap de 
Govern, Antoni Martí, ja va dei-
xar clar durant una sessió del 
Consell General que no es farà 
aquesta instal·lació per força, 
contra la voluntat dels veïns. 
“Nosaltres, si entrem al Comú, 
som precisament la garantia 
que l’heliport no es farà a la Co-
mella”, va afirmar.

DA+I defensa que l’estació 
d’autobusos vagi al Prat del Rull
Marsol troba que estarà “molt ben situada” i afavorirà les zones comercials

andorra la vella

Els candidats de DA+I prop del lloc on es construirà l’estació nacional d’autobusos.
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Conxita Marsol creu 

que són la garantia 

que l’heliport no es 

farà a la Comella


